

08 Dec. 2006

To whom it may concern

Beijing Da Xin Shi Decoration Engineering Company Limited was contracted to us for the main construction and site management of our Wuhan joint venture office located in East High-tech Development Zone Wuhan over the period July to October 2006. This was a fit-out of almost 6000 square meters over 2 floors. But thanks to their hardworking and strict project management, it was completed within such tight schedule and on budget.

Throughout the project we were impressed by their professionalism, quick response to changes and our requirements, handling of sometimes difficult situations with building management and Fire Service Bureau, etc.

In respect of the nature of the project, a proposal future space for current office, novel ideas of interior design, furniture solution, infrastructure for the M&E system have been completed in a compact and smooth way.

The quality of workmanship on site and the production site was also more than satisfactory. Again, commendation for response to changes and rectification are on due time.

We enjoyed working with such a good team and will included DXS on the tender list of our future projects.

Yours faithfully,

PUNO Mobile Communication Equipment Co., Ltd.

  
06/12/11



  
06/12/11

2006年12月8日

敬启者:

北京大信施装饰工程有限公司承接了我司位于武汉东湖新技术开发区的装修总包工作,并于2006年7月至10月顺利完工。此工程共2层,近6000平米。但因为他们的勤奋工作和严格的项目管理,此工程得以在如此紧张的工期和规定的预算范围内完成。

整个施工过程中,他们的专业化、对变更及客户要求的迅速反应、处理与大厦及消防局问题的能力给我们留下了深刻的印象。

讲到工程本身,对现有办公室布局的合理设计、新颖的思路、家具布局、机电系统的构造等都以一种紧凑、合理的方式来完成。

现场及加工厂的施工质量均令人满意。再次感谢DXS对所有变更及整改的及时回应。我们很高兴能与这样的一支团队合作,并将在未来的项目中再次考虑与DXS合作。

商祺!

普诺移动通信设备有限公司

  
06



  
06/12/11